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ABOUT US
在Acroplay，我们不仅仅是家具制造商;

我们是变革空间的创造者。

我们了解环境的力量——它如何塑造体验、影响行为并推动成功。

这就是为什么我们热衷于打造模块化家具解决方案，以重新构想空间并提升体验。

At Acroplay, we're not just furniture manufacturers; we're creators of trans-

formative spaces. We understand the power of environment — how it 

shapes experiences, influences behaviors, and drives success. That's why 

we're passionate about crafting modular furniture solutions that reimagine 

spaces and elevate experiences.



OUR MISSION
我们的使命是彻底改变您对家具的看法。

通过利用模块化、创新和卓越设计的原则，我们使企业能够释放其全部潜力。

无论您是一家新兴的初创公司、一家蓬勃发展的咖啡店，还是一个繁华的办公室，

Acroplay 都能为您的成长提供动力并激发您的愿景。

We're on a mission to revolutionize the way you think about furniture. By 

harnessing the principles of modularity, innovation, and design excellence, 

we empower businesses to unleash their full potential. Whether you're a 

burgeoning startup, a thriving coffee shop, or a bustling office, Acroplay is 

here to fuel your growth and inspire your vision.



WHAT SETS 
US APART

Innovation 我们走在模块化家具设计的最前沿，不断突破界限，挑战传

统。我们的解决方案不仅仅是功能性的;它们是重新定义空

间利用率的创新声明。

Quality 我们创造的每一件家具都证明了我们对质量的承诺。从最好

的材料到对细节的一丝不苟，我们确保每件 Acroplay 产

品都符合耐用性和美学的最高标准。

We're at the forefront of modular furniture design, 

constantly pushing boundaries and challenging con-

ventions. Our solutions are not just functional; they're 

innovative statements that redefine space utilization.

Every piece of furniture we create is a testament to 

our commitment to quality. From the finest materials 

to meticulous attention to detail, we ensure that each 

Acroplay product meets the highest standards of 

durability and aesthetics.



Versatility 一种尺寸并不适合所有人，您的家具也不应该。对于Acroplay，

多功能性是关键。我们的模块化组件可以混合、匹配和重新配置，

以适应任何空间或需求，让您能够灵活地创建激发灵感的环境。

One size doesn't fit all, and neither should your fur-

niture. With Acroplay, versatility is key. Our modular 

components can be mixed, matched, and reconfigured 

to adapt to any space or need, giving you the flexi-

bility to create environments that inspire.

“Functional is better than beautiful 

because     

what works well endures over time”. 

                                               

----Ray Eames



受“形式服从功能”精神的启发，Acroplay追求简单性和功能性。这使我们

能够通过剥离不必要的装饰来专注于对象的核心目的，从而创建适合各种预

算限制的更平衡和功能性的设计。

通过非物质化、功能性、秩序性、精确性和手段经济性，我们努力创造真正

体现简单性的产品。在Acroplay，我们将这些原则融入到我们的设计中，制

作简单而精致的产品。我们的目标是提供优质的解决方案，不仅改善日常生

活，而且促进负责任和可持续的生活。

Inspired by the ethos of “Form follows function”, we at Acroplay 

embrace the pursuit of simplicity and functionality. This allows 

us to focus solely on the core purpose of an object by stripping 

unnecessary ornamentation, creating a more balanced and func-

tional design that fits within various budgetary constraints.

Through dematerialization, functionality, order, precision, and 

economy of means, we strive to create products that embody 

simplicity in its truest sense. At Acroplay, we channel these prin-

ciples into our designs, crafting products that are simple yet 

refined. Our goal is to offer quality solutions that not only en-

hance everyday life but also promote responsible and sustainable 

living.”

LESS
IS MORE



 MODULAR 
FRAMEWORK

Adaptable Solutions for Every Space



结合使用需求和人体工程学，不同规格的框架以及面板模块可以组合成具有高度适应性、

可广泛适用于不同场景的展示道具或空间元素。

Combining usage requirements and ergonomics, different sizes of frames 

and panel modules can be combined to create display props or spatial 

elements with high adaptability, suitable for a wide range of scenarios.

“Acroplay” 系统是基于125x125毫米网格开发的模块化框架系统，

125mm及它的倍数——被用于日常生活的许多领域（例如1x125 mm=扫地机器人通行

高度，3x125 mm=文件夹摆放高度，6x125 mm=桌子的高度）, 750x3mm=2250mm

为标准板材及展示墙面高度。

The Acroplay system is a modular framework developed based on a 

125x125 millimeter grid, which is commonly used in various everyday 

applications (for example, 1x125 mm for robotic vacuum clearance height, 

3x125 mm for folder storage height, 6x125 mm for table height), with 

750x3mm=2250mm as the standard panel size and display wall height.



 CORE 
MODULARITY

PARTS



“Acroplay” 模块化系统的核心是由16mmx16mm的铝立方体与分段式连接件的组合，

通过磁吸和不同长度的14mm铝杆相结合，构建成不同规格的框架结构。

再结合不同的模块（面板、开门、翻门、移门、层/隔板，照明系统集成面板、画面，灯

箱等）与相应的五金/配件，即可组成各种功能的展示道具或空间结构。

根据静力学原理，未结合面板的框架可使用对角线斜拉进一步增强结构的稳定性。

Acroplay's modular system utilizes 16mmx16mm aluminum cubes and seg-

mented connectors, complemented by 14mm aluminum rods and magnetic 

coupling for flexible framework assembly.

Enhance your designs by incorporating various modules such as panels, 

doors, shelves, lighting panels, and accessories, allowing for the creation 

of functional display props or spatial structures. Strengthen framework 

stability with diagonal bracing.


